
POGOVOR Z NOVIM PREDSEDNIKOM OK ZSMS

Več pobud za odprta ušesa
Še pred11. kongresom Zveze socialistične mladine

Slovenije je občinska konferenca ZSMS Ljubljana
Center izvolila novo vodstvo. Predsednik je postal 26-
letni Janez Suhadolnik.

»Doma si z Vrhnike, na
Ljubljano pa si navezan že iz
šolskih let. Kako to, da si de-
lal v mladinski organizaciji
prav v Ljubljani?«

»Po poklicu sem, vsaj zaen-
krat še, elektromehanik.
Zaenkrat pravim zato, ker
sem tudi izredni študent na
Visoki šoli za organizacijo de-
la v Kranju, kjer študiram na
računalniški usmeritvi. Prvo
službo sem dobil v Horjulu, v
Iskrini Tovarni elektronskih
instrumentov. Tam sem delal
v raznih samoupravnih tele-
sih in seveda tudi v mladinski
organizaciji. Tako sem se tudi
povezal z viško občinsko kon-
ferenco ZSMS, kjer sem ak-
tivno sodeloval v konferenci
mladih delavcev. Po treh letih
sem prišel na sedanje delovno
mesto v Ljubljano. Delam v
Iskri Telematika, delovni
skupnosti Komerciala-Proda-
ja Ljubljana, y oddelku za ra-
čunalniško izdelavo doku-
mentov in projektov. Takoj
po prihodu na novo delo sem
se tudi v novem delovuem
okolju vključil v delo ZK in
ZSMS. V osnovni organizaciji
ZSMS sem bil član predsed-
stva, dvakrat pa sekretar.
Pred dobrim letom sem začel
delati tudi v konferenci mla-

dih delavcev pri OK ZSMS
Ljubljana Center, zdaj pa so
me izvolili za neprofesional-
nega predsednika.«

»Čeprav večino časa preži-
viš v Ljubljani, pa še vedno
stanuješ na Vrhniki?«

»Res je. Kot kaže, bo tako še
nekaj časa, saj sva z ženo
preiiredila stanovanje v hiši
mojih staršev.«

»Kako bi lahko ocenil do-
sedanje delo mladinske orga-
nizacije v Centru?«

»Občinska konferenca je
imela (in še ima) premalo sti-
ka z osnpvnimi organizacija-
mi. Krivda je obojestranska.
Iz osnovnih organizacij priha-

ja premalo pobud za delo, ne-
katere osnovne organizacije,
ki so redno pošiljale vabila za
svoje seje in prireditve na ob-
činsko konferenco, pa so na-
letele na gluha ušesa.«

»Kje pa je največ težav?«
»Kot kaže, še najslabše de-

lajo osnovne organizacije v
krajevnih skupnoštih. Od
dvanajstih, kolikor jih je v na-
ši občini, delajo le štiri. To pa
ne pomeni, da so mladi iz teh
okolij neaktivni, saj delajo v
številnih družbenih organiza-
cijah in društvih.«

»Kot novi predsednik mla-
dih iz Centra si si verjetno
zastavil nekatere prednostne
naloge, še zlasti po 11. kon-
gresu ZSMS.«

»V bodoče bomo skušali
posvetiti več pozornosti delu
mladih v KS in skušali v delo
ZSMS vključiti čimveč mla-
dih, ki delajo v družbenih or-
ganizacijah in društvih. Ob
tem bomo nadaljevali z mla-
dinsko politično šolo in nor-
malnim delom področnih
konferenc. Tako bomo 23. no-
vembra pripravili problem-
sko konferenco o mladin-
skem prostovoljnem delu, de-
cembra pa o stanovanjski pro-
blematiki. Nadaljevali bomo
akcijo v zvezi z dijaškimi do-
movi, usmerjenim izobraže-
vanjem in. se pripravljali na
tekmovanje Mladost v besedi,
pesmi in spretnosti.«

Janja Klasinc


